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Konferencija o energetskoj diverzifikaciji i saradnji sa SAD

BEOGRAD, 12. maja (Tanjug) -  Alternativni  načini  snabdevanja energetima Srbije glavna je tema
konferencije "Srpsko-američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština
Srbije, ambasade SAD i Izraela.

Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.

Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da
očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena
nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.

"Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost", kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u
narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini  završi,  očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i
energetske dalje krize.

"Ova tema je za nas veoma značajna imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu
napretka u obnovljivim izvorima energije koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama
značajne i kojima želimo da pošaljemo poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima
prostora i može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović.

Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema energetske diverzifikacije važna za sve,
posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti promene u svetu na tom polju, a naročito u
našem regionu.

Iz tog razloga,  kako je naveo,  pravo je vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti  kako bi  se
unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli
Srbiji u tome.

Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno
sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji.

Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije.

Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na kojem će se izraelskim kompanijama
predstaviti potencijali Srbije na tom polju.

Narodni poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao
je  na  to  da  su  svi  svesni  da  danas  pitanje  energetike  nije  samo  ekonomska  tema,  već  da  je  i
geopolitička.

Istakao je da će Srbija sarađiati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD.

Podsetio je da u Srbiji, u američkim kompanijama je zaposleno više od 25.000 ljudi, da je saradnja Srbije
i SAD u poslednja dva meseca veoma dinamična.

"Sve  to  pokazuje  da  je  Srbija  spremna  da  sa  partnerima  iz  Evrope  i  SAD  radi  na  energetskoj
diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
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Konferencija o energetskoj diverzifikaciji u saradnji sa SAD

BEOGRAD, 12. maja (Tanjug) -  Alternativni  načini  snabdevanja energetima Srbije glavna je tema
konferencije "Srpsko-američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština
Srbije, ambasade SAD i Izraela.

Konferenciju je otvorio predsednik Narodne skupštine Srbije Ivica Dačić koji je naveo da je kriza u
Ukrajini donela velike potrese u tom polju i primorala mnoge države, naročito u Evropi, da pronalaze
nova rešenja i da iz dana u dan traže odgovore na energetske izazove.

Ističe da ni Srbija u tom pogledu nije izuzetak, ali napominje da je za razliku od mnogih drugih, pa i
mnogo razvijenijih država, spremnije dočekala te poremećaje.

"Ni jednog dana od početka krize u Ukrajini, nismo imali nestašicu, pa čak ni zastoje u snabdevanju bilo
kojom vrstom energenata. Nećemo ni imati takve situacije u budućnosti zato što je naš energetski sistem
godinama  građen  tako  da  se  ne  dovede  u  pitanje  stabilnost  snabdevanja,  čak  ni  u  vanrednim
okolnostima kakve su sada", kazao je Dačić.

Predsednik parlamenta kaže i da je nedavno učešće predsednika Srbije Aleksandra Vučića na svečanosti
povodom gradnje terminala za tečni prirodni gas u Aleksandropolisu u Grčkoj, poslednji primer na kojem
naša zemlja potvrđuje stratešku otvorenost za nove kanale snabdevanja gasom.

"Mi želimo što više takvih izvora zato što je to u najboljem interesu naše zemlje i naše ekonomije. U isto
vreme, moramo da budemo svesni da su ovo ogromni projekti, koji zahtevaju vreme i da preorijentacija
nije moguća u kratkom roku. Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača
energentima jer to je u našem najboljem interesu. Ali u isto vreme, i iz istih razloga - očuvanja svog
interesa i interesa svojih građana i privrede, mora da očuva punu stabilnost svog energetskog tržišta
preko izvora koji su i do sada bili dominantni", naglasio je predsednik parlamenta.

Ponovio je spremnost Srbije da zajedno radi sa SAD kada je reč o energetskim pitanjima, kao i  o
diverzifikaciji snabdevanja energentima i to još intenzivnije nego ranije.

"Bićemo veoma zadovoljni kada pronađemo svako novo rešenje, rešenje koje znači još veću stabilnost i
nezavisnost našeg energetskog sistema i rešenje koje će odgovoriti našim rastućim potrebama. U tom
smislu, računam sa partnerskim i konstruktivnim pristupom Sjedinjenih Država i njenih institucija i
kompanija, a što se tiče Srbije naša spremnost i otvorenost je u tom smislu nesumnjiva", naveo je.

Prema njegovim rečima, potrebe Srbije za energijom su u velikom porastu,  pre svega zbog rasta
privrede i njenih sve većih zahteva za energentima.

Uporedo s tim, dodaje, rastu i potrebe stanovništva, s obzirom na stalni rast životnog standarda.

"Naša stalna obaveza, kao države, je da odgovorimo tim rastućim potrebama, ali  na način koji  će
obezbediti  stabilnost,  kontinuitet  i  što  je  veću  moguću  nezavisnost  kada  je  reč  o  snabdevanju
energentima", kazao je Dačić.

Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.

Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da
očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena
nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.
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"Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost", kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u
narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini  završi,  očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i
energetske krize.

"Ova tema je za nas veoma značajna imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu
napretka u obnovljivim izvorima energije koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama
značajne i kojima želimo da pošaljemo poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima
prostora i može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović.

Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema energetske diverzifikacije važna za sve,
posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti promene u svetu na tom polju, a naročito u
našem regionu.

Iz tog razloga,  kako je naveo,  pravo je vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti  kako bi  se
unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli
Srbiji u tome.

Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno
sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji.

Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije.

Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na kojem će se izraelskim kompanijama
predstaviti potencijali Srbije na tom polju.

Narodni poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao
je na to da su svi svesni da danas pitanje energetike nije samo ekonomska tema, već i geopolitička.

Istakao je da će Srbija sarađivati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD.

Podsetio je da je u Srbiji u američkim kompanijama zaposleno više od 25.000 ljudi i da je saradnja Srbije
i SAD u poslednja dva meseca veoma dinamična.

"Sve  to  pokazuje  da  je  Srbija  spremna  da  sa  partnerima  iz  Evrope  i  SAD  radi  na  energetskoj
diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
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Ambasador SAD u Srbiji: Velike promene u energetici na Balkanu
BEOGRAD, 12. maja 2022. (Beta) - Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da
se "ovih dana, ovih nedelja, meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u
regionu Zapadnog Balkana.

U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima.

"Posebno ćemo razgovarati  o  tome šta  SAD mogu da učine  da  pomognu Srbiji  u  svemu ovome i
razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil.

Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.

Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača.

"Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao centralna zemlja
Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost.

Color Press group kliping centar Srbije
www.ninamedia.rs

http://www.beta.rs
http://www.ninamedia.rs


1/1

Medij:
Vreme:

Link:

12.05.2022 15:22

https://www.danas.rs/vesti/ekonomija/kristofer-hil-velike-promene-u-energetici-na-balkanu/
Autori:
Teme:

danas.rs

@OnlineDanas
Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije

Naslov: Kristofer Hil: Velike promene u energetici na Balkanu

1376

Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost. Pratite nas na našoj Facebook i Instagram stranici, ali i na
Twitter nalogu. Pretplatite se na PDF izdanje lista Danas. Ime * Komentar
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
 U izjavi  pre konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  u Domu
Narodne skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo
vreme" da se razgovara o neophodnim koracima.
"Posebno ćemo razgovarati  o  tome šta  SAD mogu da učine  da  pomognu Srbiji  u  svemu ovome i
razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil.
Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.
Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača.
"Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao centralna zemlja
Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost. Povezane vesti
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima.
"Posebno ćemo razgovarati  o  tome šta  SAD mogu da učine  da  pomognu Srbiji  u  svemu ovome i
razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil.
Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.
Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača.
"Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao centralna zemlja
Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
(Beta)
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Konferencija o energetici:Regionalno povezivanje u gasnom sektoru interes Srbije
Ministarska Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za
Srbiju i da očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko
vremena nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.

12 Maj 2022 15:39
Share to FacebookShare to TwitterPrintSend mail
Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i Izraela.

Konferenciju je otvorio predsednik Narodne skupštine Srbije Ivica Dačić koji je naveo da je kriza u
Ukrajini donela velike potrese u tom polju i primorala mnoge države, naročito u Evropi, da pronalaze
nova rešenja i da iz dana u dan traže odgovore na energetske izazove.
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(Beta) -Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beograduda se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodaoda je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekaoda su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija energetske diverzifikacije", koju
Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.
(Tanjug)
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BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije",
BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i
Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.
Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da
očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena
nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.
"Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost", kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u
narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini  završi,  očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i
energetske dalje krize.
"Ova tema je za nas veoma značajna imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu
napretka u obnovljivim izvorima energije koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama
značajne i kojima želimo da pošaljemo poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima
prostora i može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović.
Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema energetske diverzifikacije važna za sve,
posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti promene u svetu na tom polju, a naročito u
našem regionu.
Iz tog razloga,  kako je naveo,  pravo je vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti  kako bi  se
unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli
Srbiji u tome.
Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno
sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji.
Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije.
Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na kojem će se izraelskim kompanijama
predstaviti potencijali Srbije na tom polju.
Narodni poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao
je  na  to  da  su  svi  svesni  da  danas  pitanje  energetike  nije  samo  ekonomska  tema,  već  da  je  i
geopolitička.
Istakao je da će Srbija sarađiati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD.
Podsetio je da u Srbiji, u američkim kompanijama je zaposleno više od 25.000 ljudi, da je saradnja Srbije
i SAD u poslednja dva meseca veoma dinamična.
"Sve  to  pokazuje  da  je  Srbija  spremna  da  sa  partnerima  iz  Evrope  i  SAD  radi  na  energetskoj
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diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
(Tanjug)
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Beta pre 13 minuta
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost. (Beta, 05.12.2022)
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost. BONUS VIDEO: Hilov povratak na brdoviti Balkan Pratite nas i na
društvenim mrežama: Facebook Twitter
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BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije",
BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i
Izraela.
Konferenciju je otvorio predsednik Narodne skupštine Srbije Ivica Dačić koji je naveo da je kriza u
Ukrajini donela velike potrese u tom polju i primorala mnoge države, naročito u Evropi, da pronalaze
nova rešenja i da iz dana u dan traže odgovore na energetske izazove.
Ističe da ni Srbija u tom pogledu nije izuzetak, ali napominje da je za razliku od mnogih drugih, pa i
mnogo razvijenijih država, spremnije dočekala te poremećaje.
"Ni jednog dana od početka krize u Ukrajini, nismo imali nestašicu, pa čak ni zastoje u snabdevanju bilo
kojom vrstom energenata. Nećemo ni imati takve situacije u budućnosti zato što je naš energetski sistem
godinama  građen  tako  da  se  ne  dovede  u  pitanje  stabilnost  snabdevanja,  čak  ni  u  vanrednim
okolnostima kakve su sada", kazao je Dačić.
Predsednik parlamenta kaže i da je nedavno učešće predsednika Srbije Aleksandra Vučića na svečanosti
povodom gradnje terminala za tečni prirodni gas u Aleksandropolisu u Grčkoj, poslednji primer na kojem
naša zemlja potvrđuje stratešku otvorenost za nove kanale snabdevanja gasom.
"Mi želimo što više takvih izvora zato što je to u najboljem interesu naše zemlje i naše ekonomije. U isto
vreme, moramo da budemo svesni da su ovo ogromni projekti, koji zahtevaju vreme i da preorijentacija
nije moguća u kratkom roku. Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača
energentima jer to je u našem najboljem interesu. Ali u isto vreme, i iz istih razloga - očuvanja svog
interesa i interesa svojih građana i privrede, mora da očuva punu stabilnost svog energetskog tržišta
preko izvora koji su i do sada bili dominantni", naglasio je predsednik parlamenta.
Ponovio je spremnost Srbije da zajedno radi sa SAD kada je reč o energetskim pitanjima, kao i  o
diverzifikaciji snabdevanja energentima i to još intenzivnije nego ranije.
"Bićemo veoma zadovoljni kada pronađemo svako novo rešenje, rešenje koje znači još veću stabilnost i
nezavisnost našeg energetskog sistema i rešenje koje će odgovoriti našim rastućim potrebama. U tom
smislu, računam sa partnerskim i konstruktivnim pristupom Sjedinjenih Država i njenih institucija i
kompanija, a što se tiče Srbije naša spremnost i otvorenost je u tom smislu nesumnjiva", naveo je.
Prema njegovim rečima, potrebe Srbije za energijom su u velikom porastu,  pre svega zbog rasta
privrede i njenih sve većih zahteva za energentima.
Uporedo s tim, dodaje, rastu i potrebe stanovništva, s obzirom na stalni rast životnog standarda.
"Naša stalna obaveza, kao države, je da odgovorimo tim rastućim potrebama, ali  na način koji  će
obezbediti  stabilnost,  kontinuitet  i  što  je  veću  moguću  nezavisnost  kada  je  reč  o  snabdevanju
energentima", kazao je Dačić.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
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konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.
Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da
očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena
nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.
"Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost", kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u
narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini  završi,  očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i
energetske krize.
"Ova tema je za nas veoma značajna imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu
napretka u obnovljivim izvorima energije koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama
značajne i kojima želimo da pošaljemo poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima
prostora i može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović.
Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema energetske diverzifikacije važna za sve,
posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti promene u svetu na tom polju, a naročito u
našem regionu.
Iz tog razloga,  kako je naveo,  pravo je vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti  kako bi  se
unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli
Srbiji u tome.
Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno
sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji.
Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije.
Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na kojem će se izraelskim kompanijama
predstaviti potencijali Srbije na tom polju.
Narodni poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao
je na to da su svi svesni da danas pitanje energetike nije samo ekonomska tema, već i geopolitička.
Istakao je da će Srbija sarađivati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD.
Podsetio je da je u Srbiji u američkim kompanijama zaposleno više od 25.000 ljudi i da je saradnja Srbije
i SAD u poslednja dva meseca veoma dinamična.
"Sve  to  pokazuje  da  je  Srbija  spremna  da  sa  partnerima  iz  Evrope  i  SAD  radi  na  energetskoj
diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
(Tanjug)
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se 'ovih dana, ovih nedelja, meseci'
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U izjavi pre
konferencije 'Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije' u Domu Narodne skupštine,
Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je 'pravo vreme' da se
razgovara o neophodnim koracima...
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima."Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio  je  Vilan.Potpredsednica  Vlade Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača."Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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"Razgovaraćemo o tome šta SAD mogu da učine da pomognu Srbiji"
 Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja, meseci"
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.U izjavi pre
konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne skupštine,
Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme" da se
razgovara o neophodnim koracima."Posebno ćemo razgovarati  o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio  je  Vilan.Potpredsednica  Vlade Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača.(Beta, foto: Youtube/printscreen)
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja, meseci"
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike.
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja, meseci"
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U izjavi pre
konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne skupštine,
Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme" da se
razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati  o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Euronews pre 31 minuta | Autor: Tanjug
Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije su glavna tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija  energetske  diverzifikacije",  koju  organizuju  Skupština  Srbije,  ambasade SAD i  Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača. Mihajlović je
novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da očekuje da
će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju,
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se 'ovih dana, ovih nedelja, meseci'
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U izjavi pre
Hronika Kristofer Hil na konferenciji "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u
Skupštini Srbije: Očekuju se velike promene u sektoru energetike na Zapadnom Balkanu četvrtak, 12.
maj 2022. Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih
nedelja, meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog
Balkana. U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu
Narodne skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo
vreme" da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da
učine da pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših
zemalja", najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri
godine ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših
dveju zemalja", izjavio je Vilan. Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka energetike i rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost. (Beta)
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Ambasador  SAD  u  Srbiji  Kristofer  Hil  istakao  je  da  je  tema  energetske  diverzifikacije  važna  za
sve.,juronjuz srbija, euronjuz srbija, euronjuz serbia, euronews srbija, juronjuz, euronjuz
Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije su glavna temakonferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija  energetske  diverzifikacije",  koju  organizuju  Skupština  Srbije,  ambasade SAD i  Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača. Mihajlović je
novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da očekuje da
će se razgovarati i  o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena nam je
potrebno da bi smo bili energetski stabilniji. "Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost",
kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini završi,
očekujeozbiljne ekonomske, finansijske i energetske dalje krize. "Ova tema je za nas veoma značajna
imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu napretka u obnovljivim izvorima energije
koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama značajne i kojima želimo da pošaljemo
poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima prostora i  može da obezbedi  svoju
energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović. Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema
energetske diverzifikacije važna za sve, posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti
promene u svetu na tom polju, a naročito u regionu. Iz tog razloga, kako je naveo, pravo je vreme da se
razgovara šta je potrebno učiniti kako bi se unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno šta je
to što SAD mogu da urade kako bi pomogli Srbiji u tome. Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je
da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki
Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji. Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve
zemlje o obnovljivim izvorima energije. Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na
kojem će se izraelskim kompanijama predstaviti potencijali Srbije na tom polju. Narodni poslanik i jedan
od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao je na to da su svi svesni
da danas pitanje energetike nije samo ekonomska tema, već da je i geopolitička. Istakao je da će Srbija
sarađiati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD. Podsetio je da je u Srbiji, u američkim
kompanijama zaposleno više od 25.000 ljudi, da je saradnja Srbije i SAD u poslednja dva meseca veoma
dinamična. "Sve to pokazuje da je Srbija spremna da sa partnerima iz Evrope i SAD radi na energetskoj
diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se ovih dana, ovih nedelja, meseci
mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana...
 Foto: ZORAN PETROVIC
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Dačić: Srbija sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji
BEOGRAD, 12. maja 2022. (Beta) - Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da je Srbija
spremna  da  zajedno  sa  Sjedinjenim  Američkim  Državama  radi  na  diverzifikaciji  snabdevanja
energentima.

On je  na  konferenciji  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  rekao da je
snabdevanje energentima danas ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i
intenzivnije nego ranije zajedno sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji.

"Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem
najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora da očuva stabilnost svog energetskog tržišta
i preko do sada dominantnih izvora.

Dačić je rekao da se radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku".
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Nova pre 1 sat | Autor:Tanjug
Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija  energetske  diverzifikacije",  koju  organizuju  Skupština  Srbije,  ambasade SAD i  Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača. Mihajlović je
novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da očekuje da
će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju,
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Regionalno povezivanje u gasnom sektoru strateški interes Srbije
Beograd
 Foto: Kancelarija za saradnju s medijima
Srpska ekonomija
Potpredsednica Vlade Republike Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović izjavila je
danas da su energetska sigurnost, nezavisnost i diverzifikacija u gasnom sektoru najvažnije teme za
Srbiju jer od toga zavise ekonomska stabilnost i nacionalna bezbednost.

Mihajlović je na konferenciji „Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije“, koju je
organizovao Kongres srpsko-američkog prijateljstva, istakla da će Srbija završetkom interkonekcije sa
Bugarskom dobiti mogućnost da ima više različitih dobavljača gasa.

Ona je poručila da je povezivanje u gasnom sektoru i sa drugim državama u regionu naš zadatak i
interes jer će nam to osigurati energetsku bezbednost i nezavisnost, samim tim i političku stabilnost.

Nalazimo se u veoma teškim i izazovnim vremenima, nadamo se kraju rata u Ukrajini, ali nas posle toga
svakako čekaju ekonomska i energetska kriza, sa kojima ćemo morati svi zajedno da se borimo, ocenila
je potpredsednica Vlade.

Mihajlović je ukazala na to da je današnja konferencija izuzetno važna i za Kongres srpsko-američkog
prijateljstva (KSAP), ali i za skupštinsku grupu prijateljstva sa Izraelom, i Srbija želi da vidi sva iskustva
koja Izrael ima kada je reč o razvoju obnovljivih izvora energije, kao i sve što SAD planiraju i rade kada
je u pitanju tečni prirodni gas (LNG).

Srbija je centralna država Zapadnog Balkana i za ceo region je važno da budemo stabilni i nezavisni,
istakla je Mihajlović.

Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil izjavio je da je ovo bitna i hitna konferencija o temi koja je važna za
sve, a to je trenutna energetska situacija.

Svedoci smo velikih promena u energetskom sektoru u celoj Evropi i važno je da intenziviramo razgovore
o diverzifikaciji. Takođe, bitan je i nastavak saradnje sa Srbijom o pitanjima koja su u obostranom
interesu, rekao je Hil, zahvalivši potpredsednici Vlade na saradnji.

Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan zahvalio je Mihajlović na jačanju saradnje u oblasti energetike u
poslednje dve godine, posebno kada je reč o saradnji u oblasti obnovljivih izvora energije.

Jedan od osnivača KSAP-a Vladimir Marinković rekao je da je energetika geopolitička tema i da je
saradnja sa SAD u tom smislu veoma bitna, posebno imajući u vidu da američke kompanije u Srbiji
zapošljavaju više od 25.000 ljudi.

Color Press group kliping centar Srbije
www.ninamedia.rs

https://srpskaekonomija.rs/vesti/10/1//25728/Regionalno-povezivanje-u-gasnom-sektoru-strate%C5%A1ki-interes-Srbije
http://www.ninamedia.rs


1/1

Medij:
Vreme:

Link:

12.05.2022 16:10

https://nova.rs/vesti/drustvo/konferencija-o-energetskoj-diverzifikaciji-i-saradnji-sa-sad/
Autori:
Teme:

nova.rs

Autor:Tanjug
Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije

Naslov: Konferencija o energetskoj diverzifikaciji i saradnji sa SAD

2923

Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-američki odnosi:
strategija  energetske  diverzifikacije",  koju  organizuju  Skupština  Srbije,  ambasade SAD i  Izraela.
Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača. Mihajlović je
novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da očekuje da
će se razgovarati i  o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena nam je
potrebno da bi smo bili energetski stabilniji. "Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost",
kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini završi,
očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i energetske dalje krize. "Ova tema je za nas veoma značajna
imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu napretka u obnovljivim izvorima energije
koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama značajne i kojima želimo da pošaljemo
poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima prostora i  može da obezbedi  svoju
energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović. Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema
energetske diverzifikacije važna za sve, posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti
promene u svetu na tom polju, a naročito u našem regionu. Iz tog razloga, kako je naveo, pravo je
vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti kako bi se unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i
posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli Srbiji u tome. Ambasador Izraela u Srbiji Jahel
Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno sarađuju u polju energetike i zahvalio
je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji. Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum
između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije. Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan
seminar na kojem će se izraelskim kompanijama predstaviti potencijali Srbije na tom polju. Narodni
poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao je na to
da su svi svesni da danas pitanje energetike nije samo ekonomska tema, već da je i geopolitička. Istakao
je da će Srbija sarađiati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD. Podsetio je da u Srbiji, u
američkim kompanijama je zaposleno više od 25.000 ljudi, da je saradnja Srbije i SAD u poslednja dva
meseca veoma dinamična. "Sve to pokazuje da je Srbija spremna da sa partnerima iz Evrope i SAD radi
na energetskoj diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković. BONUS VIDEO: Čeka nas
"strujni udar" na džep? Pratite nas i na društvenim mrežama: Facebook Twitter
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima."Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio  je  Vilan.Potpredsednica  Vlade Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača."Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.Original Article(Visited 3 times, 3 visits today)
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana. U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je na konferenciji "Srpsko-
američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" rekao da je snabdevanje energentima danas
ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i intenzivnije nego ranije zajedno
sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju
snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora
da očuva stabilnost svog energetskog tržišta i preko do sada dominantnih izvora. Dačić je rekao da se
radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku". Izvor: Beta
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna da zajedno sa SAD radi na
diverzifikaciji snabdevanja energentima.
Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je na konferenciji "Srpsko-
američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" rekao da je snabdevanje energentima danas
ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i intenzivnije nego ranije zajedno
sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju
snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora
da očuva stabilnost svog energetskog tržišta i preko do sada dominantnih izvora. Dačić je rekao da se
radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku".
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U narednom periodu mogu se očekivati  velike promene u sektoru energetike i  u svetu i  u regionu
Zapadnog Balkana, izjavio je američki ambasador Kristofer Hil (Christopher Hill).
On je to rekao 12. maja u Beogradu uoči konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske
diverzifikacije",...
U narednom periodu mogu se očekivati  velike promene u sektoru energetike i  u svetu i  u regionu
Zapadnog Balkana, izjavio je američki ambasador Kristofer Hil (Christopher Hill). On je to rekao 12. maja
u  Beogradu  uoči  konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske  diverzifikacije",  u
organizaciji Kongres srpsko-američkog prijateljstva (KSAP). Ministarka rudarstva i energetike Srbije,
Zorana Mihajlović ponovo je ukazala na važnost energetske diverzifikacije, dok se Hil saglasio sa takvim
stavom i  dodao  da  je  "pravo  vreme"  da  se  razgovara  o  neophodnim  koracima.  "Posebno  ćemo
razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o
pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil. Mihajlović je podsetila da od energetske
sigurnosti, nezavisnosti i diverzifikacije u gasnom sektoru zavise ekonomska stabilnost i nacionalna
bezbednost zemlje. "Nalazimo se u jako teškim i izazovnim vremenima, nadamo se kraju rata u Ukrajini,
ali nas posle toga svakako čekaju ekonomska i energetska kriza sa kojima ćemo morati svi zajedno da se
borimo", rekla je ona. Ponovila je kako će Srbija putem interkonekcija moći da dobija energente i od
drugih dobavljača. Mihajlović je 5. maja boravila u Sofiji, gde je navela da je cilj Srbije, koja stopostotno
zavisi od ruskog gasa, da obezbedi više snabdevača gasom, jer je to jedini način da bude energetski
bezbedna. Izjavila je da će formiranje regionalne radne grupe, koja je deo Platforme EU za kupovinu
energije,  doprineti  tom cilju.  Takođe,  Mihajlović  je  o gasnom sektoru razgovarala,  10.  maja,  i  sa
specijalnim izaslanikom za Zapadni Balkan Manuelom Saracinom o sektoru gasa. "Iduće godine kad bude
završena  gasna  interkonekcija  sa  Bugarskom,  imaćemo mogućnost  da  dobijamo gas  i  od  drugih
snabdevača. Naš plan je da gradimo interkonekcije i da se povežemo i sa ostalim susedima, Severnom
Makedonijom, Bosnom i Hercegovinom, Rumunijom, Hrvatskom, kao i izgradnja novih gasnih skladišta",
navela je ona tada govoreći o Južnom gasnom koridoru preko kojeg bi države Zapadnog Balkana trebalo
da se povežu sa gasovodnom mrežom Grčke a koja bi tečni gas dopremala iz SAD i Azerbejdžana.
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Ambasador Sjedinjenih Američkih Država u Srbiji Kristofer Hil (Christopher Hill) izjavio je u četvrtak u
Beograduda se "ovih dana, ovih nedelja, meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u
svetu i  u regionu Zapadnog Balkana.U izjavi  pre konferencije "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija
energetske diverzifikacije" u Domu Narodne skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije
izuzetno važna i dodaoda je "pravo vreme" da se razgovara o neophodnim koracima, prenosi Beta,
"Posebno ćemo razgovarati  o  tome šta  SAD mogu da učine  da  pomognu Srbiji  u  svemu ovome i
razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil.Ambasador Izraela
Jahel Vilan je rekaoda su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju na polju energetike.
"Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je Vilan.Potpredsednica
Vlade Srbije i ministarka energetike i rudarstva Zorana Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija
veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija energente i od drugih
dobavljača."Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao
centralna zemlja Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je na konferenciji "Srpsko-
američki odnosi:
Hronika četvrtak, 12. maj 2022. Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna
da zajedno sa Sjedinjenim Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je
na konferenciji "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" rekao da je snabdevanje
energentima danas ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i intenzivnije
nego ranije zajedno sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata
što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao
da Srbija mora da očuva stabilnost svog energetskog tržišta i preko do sada dominantnih izvora. Dačić je
rekao da se radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku". (Beta) Videti
još:Kristofer  Hil  na  konferenciji  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske  diverzifikacije"  u
Skupštini Srbije: Očekuju se velike promene u sektoru energetike na Zapadnom Balkanu
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U narednom periodu mogu se očekivati  velike promene u sektoru energetike i  u svetu i  u regionu
Zapadnog Balkana, izjavio je američki ambasador Kristofer Hil (Christopher Hill). On je to rekao 12. maja
u  Beogradu  uoči  konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske  diverzifikacije",  u
organizaciji Kongres srpsko-američkog prijateljstva (KSAP)...
U narednom periodu mogu se očekivati  velike promene u sektoru energetike i  u svetu i  u regionu
Zapadnog Balkana, izjavio je američki ambasador Kristofer Hil (Christopher Hill). On je to rekao 12. maja
u  Beogradu  uoči  konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske  diverzifikacije",  u
organizaciji Kongres srpsko-američkog prijateljstva (KSAP). Ministarka rudarstva i energetike Srbije,
Zorana Mihajlović ponovo je ukazala na važnost energetske diverzifikacije, dok se Hil saglasio...
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima.
On je  na  konferenciji  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  rekao da je
snabdevanje energentima danas ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i
intenzivnije nego ranije zajedno sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom
otvorena vrata što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio
je  Dačić  i  dodao  da  Srbija  mora  da  očuva  stabilnost  svog  energetskog  tržišta  i  preko  do  sada
dominantnih izvora. Dačić je rekao da se radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u
kratkom roku". Ime * Komentar

Color Press group kliping centar Srbije
www.ninamedia.rs

https://www.danas.rs/vesti/politika/dacic-srbija-sa-sad-radi-na-energetskoj-diverzifikaciji/
http://www.ninamedia.rs


1/1

Medij:
Vreme:

Link:

12.05.2022 18:11

https://portalforum.rs/blog/2022/05/12/ambasador-sad-u-srbiji-velike-promene-u-energetici-na-
Autori:
Teme:

portalforum.rs

Redakcija
Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije

Naslov: Ambasador SAD u Srbiji: Velike promene u energetici na Balkanu

1687

Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu zapadnog Balkana. U
izjavi  pre konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  u Narodnoj
skupštini, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna […]

četvrtak, 12. maja 2022 : 18:11
Foto: ZORAN PETROVIC
Štampaj
Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Narodnoj
skupštini, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.
Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.
Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača."Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i
dodala  da  Srbija  kao  centralna  zemlja  zapadnog  Balkana  može  da  obezbedi  svoju  energetsku
nezavisnost.
(Beta)
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je na konferenciji "Srpsko-
američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" rekao da je snabdevanje energentima danas
ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i intenzivnije nego ranije zajedno
sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju
snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora
da očuva stabilnost svog energetskog tržišta i preko do sada dominantnih izvora. Dačić je rekao da se
radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku".
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BIZlife
 Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima.
On je  na  konferenciji  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  rekao da je
snabdevanje energentima danas ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i
intenzivnije nego ranije zajedno sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji.
"Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem
najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora da očuva stabilnost svog energetskog tržišta
i preko do sada dominantnih izvora.
Dačić je rekao da se radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku".
Izvor: BetaFoto: Beta
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima. On je na konferenciji "Srpsko-
američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" rekao da je snabdevanje energentima danas
ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i intenzivnije nego ranije zajedno
sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju
snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio je Dačić i dodao da Srbija mora
da očuva stabilnost svog energetskog tržišta i preko do sada dominantnih izvora. Dačić je rekao da se
radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u kratkom roku".
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Slobodna Evropa pre 2 sata
U narednom periodu mogu se očekivati  velike promene u sektoru energetike i  u svetu i  u regionu
Zapadnog Balkana, izjavio je američki ambasador Kristofer Hil (Christopher Hill). On je to rekao 12. maja
u  Beogradu  uoči  konferencije  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske  diverzifikacije",  u
organizaciji Kongres srpsko-američkog prijateljstva (KSAP). Ministarka rudarstva i energetike Srbije,
Zorana Mihajlović ponovo je ukazala na važnost energetske diverzifikacije, dok se Hil saglasio sa takvim
stavom i  dodao  da  je  "pravo  vreme"  da  se  razgovara  o  neophodnim  koracima.  "Posebno  ćemo
razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da pomognu
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.U
izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima."Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio  je  Vilan.Potpredsednica  Vlade Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
i..Original Article
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil.
Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.
Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i
dodala  da  Srbija  kao  centralna  zemlja  Zapadnog  Balkana  može  da  obezbedi  svoju  energetsku
nezavisnost.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima.
"Posebno ćemo razgovarati  o  tome šta  SAD mogu da učine  da  pomognu Srbiji  u  svemu ovome i
razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil.
Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine ojačali saradnju
na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju zemalja", izjavio je
Vilan.
Potpredsednica  Vlade  Srbije  i  ministarka  energetike  i  rudarstva  Zorana  Mihajlović  rekla  je  da  je
energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija
energente i od drugih dobavljača.
"Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao centralna zemlja
Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i
Izraela. Konferenc
 BEOGRAD - Alternativni načini snabdevanja energetima Srbije glavna je tema konferencije "Srpsko-
američki odnosi: strategija energetske diverzifikacije", koju organizuju Skupština Srbije, ambasade SAD i
Izraela.
Konferenciju je otvorio predsednik Narodne skupštine Srbije Ivica Dačić koji je naveo da je kriza u
Ukrajini donela velike potrese u tom polju i primorala mnoge države, naročito u Evropi, da pronalaze
nova rešenja i da iz dana u dan traže odgovore na energetske izazove.
Ističe da ni Srbija u tom pogledu nije izuzetak, ali napominje da je za razliku od mnogih drugih, pa i
mnogo razvijenijih država, spremnije dočekala te poremećaje.
"Ni jednog dana od početka krize u Ukrajini, nismo imali nestašicu, pa čak ni zastoje u snabdevanju bilo
kojom vrstom energenata. Nećemo ni imati takve situacije u budućnosti zato što je naš energetski sistem
godinama  građen  tako  da  se  ne  dovede  u  pitanje  stabilnost  snabdevanja,  čak  ni  u  vanrednim
okolnostima kakve su sada", kazao je Dačić.
Predsednik parlamenta kaže i da je nedavno učešće predsednika Srbije Aleksandra Vučića na svečanosti
povodom gradnje terminala za tečni prirodni gas u Aleksandropolisu u Grčkoj, poslednji primer na kojem
naša zemlja potvrđuje stratešku otvorenost za nove kanale snabdevanja gasom.
"Mi želimo što više takvih izvora zato što je to u najboljem interesu naše zemlje i naše ekonomije. U isto
vreme, moramo da budemo svesni da su ovo ogromni projekti, koji zahtevaju vreme i da preorijentacija
nije moguća u kratkom roku. Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača
energentima jer to je u našem najboljem interesu. Ali u isto vreme, i iz istih razloga - očuvanja svog
interesa i interesa svojih građana i privrede, mora da očuva punu stabilnost svog energetskog tržišta
preko izvora koji su i do sada bili dominantni", naglasio je predsednik parlamenta.
Ponovio je spremnost Srbije da zajedno radi sa SAD kada je reč o energetskim pitanjima, kao i  o
diverzifikaciji snabdevanja energentima i to još intenzivnije nego ranije.
"Bićemo veoma zadovoljni kada pronađemo svako novo rešenje, rešenje koje znači još veću stabilnost i
nezavisnost našeg energetskog sistema i rešenje koje će odgovoriti našim rastućim potrebama. U tom
smislu, računam sa partnerskim i konstruktivnim pristupom Sjedinjenih Država i njenih institucija i
kompanija, a što se tiče Srbije naša spremnost i otvorenost je u tom smislu nesumnjiva", naveo je.
Prema njegovim rečima, potrebe Srbije za energijom su u velikom porastu,  pre svega zbog rasta
privrede i njenih sve većih zahteva za energentima.
Uporedo s tim, dodaje, rastu i potrebe stanovništva, s obzirom na stalni rast životnog standarda.
"Naša stalna obaveza, kao države, je da odgovorimo tim rastućim potrebama, ali  na način koji  će
obezbediti  stabilnost,  kontinuitet  i  što  je  veću  moguću  nezavisnost  kada  je  reč  o  snabdevanju
energentima", kazao je Dačić.
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Potpredsednica Vlade Srbije i ministarka rudarstva i energetike Zorana Mihajlović istakla je pre početka
konferencije  da  je  veoma  važno  da  Srbija  bude  efikasnija  i  brža  kako  bi  završetkom određenih
interkonekcija dobila mogućnost da koristi određene energente i od drugih dobavljača.
Mihajlović je novinarima, pre početka konferencije, kazala da je konferencija veoma važna za Srbiju i da
očekuje da će se razgovarati i o tome šta to znači dinamički za našu zemlju, odnosno koliko vremena
nam je potrebno da bi smo bili energetski stabilniji.
"Energetska stabilnost jednako je i politička stabilnost", kazala je Mihajlović i dodala da ceo svet u
narednom periodu, s nadom da se rat u Ukrajini  završi,  očekuju ozbiljne ekonomske, finansijske i
energetske krize.
"Ova tema je za nas veoma značajna imajući u vidu sva iskustva koja recimo ima Izrael i tu brzinu
napretka u obnovljivim izvorima energije koju su oni učinili, kao i razvoj. Sve su to teme koje su nama
značajne i kojima želimo da pošaljemo poruku da Srbija kao centralna država Zapadnog Balkana ima
prostora i može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost", navela je Mihajlović.
Ambasador SAD u Srbiji Kristofer Hil istakao je da je tema energetske diverzifikacije važna za sve,
posebno imajući u vidu da će se u narednom periodu videti promene u svetu na tom polju, a naročito u
našem regionu.
Iz tog razloga,  kako je naveo,  pravo je vreme da se razgovara šta je potrebno učiniti  kako bi  se
unapredila energetska diverzifikacija u Srbiji i posebno sta je to što SAD mogu da urade kako bi pomogli
Srbiji u tome.
Ambasador Izraela u Srbiji Jahel Vilan kazao je da Izrael i Srbija poslednjih nekoliko godina snažno
sarađuju u polju energetike i zahvalio je ministarki Mihajlović koja pruža podršku toj saradnji.
Kako je naveo, nedavno je potpisan i sporazum između dve zemlje o obnovljivim izvorima energije.
Vilan je najavio da će sledeće sedmice biti održan seminar na kojem će se izraelskim kompanijama
predstaviti potencijali Srbije na tom polju.
Narodni poslanik i jedan od osnivača Kongresa srpsko-američkog prijateljstva Vladimir Marinković ukazao
je na to da su svi svesni da danas pitanje energetike nije samo ekonomska tema, već i geopolitička.
Istakao je da će Srbija sarađivati sa svojim prijateljima u tom polju i to naročito iz SAD.
Podsetio je da je u Srbiji u američkim kompanijama zaposleno više od 25.000 ljudi i da je saradnja Srbije
i SAD u poslednja dva meseca veoma dinamična.
"Sve  to  pokazuje  da  je  Srbija  spremna  da  sa  partnerima  iz  Evrope  i  SAD  radi  na  energetskoj
diverzifikaciji i po ostalim pitanjima", kazao je Marinković.
Preuzmite našu Android aplikaciju sa Google Play Store.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja,
meseci" mogu očekivati velike promene u sektoru energetike i u svetu i u regionu Zapadnog Balkana.
U izjavi pre konferencije "Srpsko-američki odnosi: Strategija energetske diverzifikacije" u Domu Narodne
skupštine, Hil je rekao da je tema energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme"
da se razgovara o neophodnim koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da
pomognu Srbiji u svemu ovome i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja",
najavio je Hil. Ambasador Izraela Jahel Vilan je rekao da su Srbija i Izrael u protekle dve do tri godine
ojačali saradnju na polju energetike. "Nastavićemo da radimo na jačanju dobrih odnosa naših dveju
zemalja",  izjavio je Vilan.  Potpredsednica Vlade Srbije i  ministarka energetike i  rudarstva Zorana
Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija veoma značajna tema za Srbiju koja će putem
interkonekcija moći da dobija energente i od drugih dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička
stabilnost", rekla je Mihajlović i  dodala da Srbija kao centralna zemlja Zapadnog Balkana može da
obezbedi svoju energetsku nezavisnost. Izvor: srbin.info Oznake: energetika, Zapadni Balkan, Ivica
Dačić, Kristofer Hil, SAD
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Predsednik Skupštine Srbije Ivica Dačić izjavio je danas da je Srbija spremna da zajedno sa Sjedinjenim
Američkim Državama radi na diverzifikaciji snabdevanja energentima.
On je  na  konferenciji  "Srpsko-američki  odnosi:  Strategija  energetske diverzifikacije"  rekao da je
snabdevanje energentima danas ključni prioritet u međunarodnim odnosima i da je Srbija spremna da i
intenzivnije nego ranije zajedno sa SAD radi na energetskoj diverzifikaciji. "Srbija, dakle, drži širom
otvorena vrata što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem najboljem interesu", izjavio
je  Dačić  i  dodao  da  Srbija  mora  da  očuva  stabilnost  svog  energetskog  tržišta  i  preko  do  sada
dominantnih izvora. On je rekao da se radi o velikim projektima i da preorijentacija "nije moguća u
kratkom roku". Ambasador SAD: Velike promene u energetici na Balkanu Ambasador SAD u Srbiji,
Kristofer Hil, izjavio je danas u Beogradu da se "ovih dana, ovih nedelja, meseci mogu očekivati velike
promene u  sektoru  energetike  i  u  svetu  i  u  regionu Zapadnog Balkana".  Hil  je  rekao da je  tema
energetske diverzifikacije izuzetno važna i dodao da je "pravo vreme" da se razgovara o neophodnim
koracima. "Posebno ćemo razgovarati o tome šta SAD mogu da učine da pomognu Srbiji u svemu ovome
i razgovaraćemo dalje o pitanjima koja su u interesu naših zemalja", najavio je Hil. Potpredsednica Vlade
Srbije i ministarka energetike i rudarstva Zorana Mihajlović rekla je da je energetska diverzifikacija
veoma značajna tema za Srbiju koja će putem interkonekcija moći da dobija energente i od drugih
dobavljača. "Energetska stabilnost je i politička stabilnost", rekla je Mihajlović i dodala da Srbija kao
centralna zemlja Zapadnog Balkana može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost.
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Spiker:
Potpuna energetska zavisnost Srbije od Rusije mora što pre da se prekine, zemlja mora imati što više
različitih izvora i pravaca snabdevanja, i oko toga se slaže kompletna stručna javnost, bar ona koja
interesno nije vezana za ruske kompanije, a slaže se i ministarka energetike. Kako to postići je sasvim
drugo pitanje. Postoje razne opcije ali ni jedna od njih nije moguća odmah a verovatno ni do sledeće
zime.  A da li  bi  i  na koji  način čitavu stvar  mogla da pogura Amerika,  to  je  bila  tema današnjeg
razgovora koji je pratila Jelena Kikić.
Reporter:
Skupština je raspuštena, Ivica Dačić više nije njen predsednik, ali jeste domaćin. Gosti su stigli, domaćin
je izašao, ambasadori i podpredsednica vlade otvaraju temu koja je iz oblasti energetike uveliko prešla
na polje geopolitike. Srpsko-američki odnosi i energetska diversifikacija su na dnevnom redu.
Kristofer Hil, ambasador SAD u Srbiji:
Zaista je veliko zadovoljstvo prisustvovati ovako važnoj konferenciji koja je pravovremena i mislim da je
zaista bila hitno da se sazove, s obzirom da ćemo razgovarati o temi koja je izuzetno važna i za građane,
a to je diverzifikacija izvora energije, posebno imajući u vidu to što ćemo u narednim nedeljama i
mesecima videti mnogobrojne promene u sektoru energetike, kako u svetu a naročito u ovom regionu.
Zorana Mihajlović, ministarka energetike i rudarstva:
U ovom vremenu u kojem živimo, u ovom vremenu koje nas čeka sa nadom da će rat u Ukrajini da se
završi, čekaju nas ozbiljne ekonomske, finansijske, a samim tim i energetske dalje krize, tako da je ova
tema za nas veoma značajna.
Reporter:
Tema je važna, pitanja je mnogo, protokolarni deo je završen, ali vremena za novinare nema. Umesto na
direktna pitanja upućen je poziv da se prisustvuje konferenciji i sluša.
Ivica Dačić, bivši predsednik skupštine:
Srbija, dakle, drži širom otvorena vrata što većem broju snabdevača energentima, jer to je u našem
najboljem interesu. Naravno, iz istih razloga očuvanja svojih interesa i interesa svojih građana i privrede,
mi moramo da očuvamo punu stabilnost i sadašnjeg energetskog tržišta upravo i preko izvora koji su i do
sada bili dominantni.
Lora Lohman, Biro za energetske resurse SAD:
Nelegalni i ničim izazvan rat predsednika Putina u Ukrajini i vesti o užasima koji se tamo događaju samo
još više podvlače potrebu zemalja poput Srbije da smanji svoju zavisnost od ruske nafte i gasa. Taj rat
ubrzava značaj postizanja energetske nezavisnosti i prelaska na čistiju energiju kako Rusija više ne bi
mogla da koristi svoja fosilna goriva kao oružje ili za širenje svog političkog uticaja.
Reporter:
Tranzicija neće biti brza, neće biti ni laka ni za EU, kamo li Serbiju. Međutim, SAD su odlučne i najavljuju
podršku i pomoć.
Kristofer Hil, ambasador SAD u Srbiji:
SAD su jak partner Srbije i dozvolite mi da vas danas uverim, biće još jači partner Srbije u budućnosti.
Energetska tranzicija u Srbiji je hitna i kompleksna. Srbija treba da diversifikuje svoje izvore energije i to
treba da uradi pod hitno, a nikome to nije jasnije od građana Srbije i vlade Srbije.
Reporter:
Što je od izbijanja rata u Ukrajini do danas energetska situacija zategnutija kada su nafta i gas iz Rusije
u pitanju to je podpredsednica vlade prisutnija. Zorana Mihajlović kaže da Srbija treba svoj energetski
miks sasavljen od 70 posto električne energije dobijene iz termo i 30 posto hidro-elektrana da menja, a
to ne važi samo za elektroenergetiku.
Zorana Mihajlović, ministarka energetike i rudarstva:
Naš miks u smislu uvozne zavisnosti, recimo u gasu koji danas iznosi 90 prema 10, dakle 90 procenata
gasa Srbija uvozi, 10 procenata gasa koristimo naša nalazišta takođe mora da se promeni. Srbija ima
dva pravca dotoka gasa, ali kroz ta dva pravca dotoka gasa Srbijagas dobija od jednog partnera, to je
Ruska Federacija. Nevezano ko je naš partner, ko god da je naš partner, ali 90 posto da bude saamo
jedan snabdevač to nije dobro ni za jednu zemlju, to nije bilo dobro ni za neke evropske države, što se
takođe pokazalo u ovoj krizi. Dakle, mi ćemo od sledeće godine imati mogućnost da gas dobijamo i od
drugih dobavljača, ali to nije dovoljno. Da bi Srbija zaista bila energetski bezbedna, Srbija mora da gradi
ostale interkonektore.
Reporter:
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Dok država planira  da u  narednih  nekoliko  godina izgradi  interkonektorsku mrežu sa  Hrvatskom,
Rumunijom, Bosnom, Crnom Gorom i Severnom Makedonijom, pitanje je kakav je plan za predstojeću
zimu. Temperature su u debelom plusu, a struja, ugalj, drva i nafta u Srbiji uveliko menjaju cenu.
Jelena Kikić, Newsmax Adria.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je da bi se u narednom periodu mogle očekivati velike
promene u sektoru energetike, kako u svetu, tako i regionu zapadnog Balkana. Tokom konferencije
posvećene energetskoj diverzifikaciji, istakao je da je ona izuzetno vaažna, te da će Amerika učiniti sve
da pomogne Srbiji, a ministarka Zorana Mihajlović poručila je da je Srbiji važžno da obezbedi svoju
energetsku nezavisnost...
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Spiker:
U Skupštini  Srbije organizovana je konferencija pod nazivom „Srpsko-američki  odnosi  i  strategija
energetske diverzifikacije“. Ministarka Zorana Mihajlović istakla je, da Srbija ne sme da gubi vreme kada
je reč o diverzifikaciji snabdevanja. Konferenciju je otvorio predsednik Skupštine Ivica Dačić porukom, da
projekti energetske diverzifikacije zahtevaju vreme. U Skupštini Srbije je Nataša Aćimović.
Nataša Aćimović, reporter:
Energetika je postala geopolitička i geoekonomska tema, naročito sada u ovim kriznim vremenima i zato
Srbija treba da traži alternativne pravce snabdevanja, kaže Vladimir Marinković, predsednik Kongresa
srpsko-američkog prijateljstva. Prema njegovim rečima, saradnja sa SAD-om ide u više pravaca.
Vladimir Marinković, predsednik Kongresa srpsko-američkog prijateljstva:
I sve to ukazuje na to da je Srbija spremna sa svojim prijateljima iz SAD-a, EU, ali i sa drugim državama
kao što je recimo, država Izrael, da radi na energetskoj diverzifikaciji, da radi na dostizanju zajedničkih
vrednosti koje se tiču ne samo ekonomskih sloboda, nego i ljudskih sloboda, prava, zajedničkih vrednosti
koje se tiču podizanja demokratskih kapaciteta našeg društva, regionalnih integracija.
Reporter:
Američki ambasador u našoj zemlji Kristofer Hil kaže, da je što se tiče energetike, diverzifikacija postala
ključna reč.
Kristofer Hil, ambasador Amerike:
Posebno imajući u vidu to što ćemo u narednim danima, nedeljama, mesecima videti mnogobrojne
promene u sektoru energetike kako u svetu, a naročito ovde u ovom regionu. S’ toga je pravo vreme da
razgovaramo upravo o tome šta je to neophodno da učinimo da unapredimo energetsku diverzifikaciju
ovde u Srbiji. Posebno ćemo razgovarati o tome šta je to što SAD mogu da urade da pomognu Srbiji u
svemu ovome.
Reporter:
Ministarka energetike Zorana Mihajlović kaže, da je za Srbiju energetska stabilnost prioritet.
Zorana Mihajović, ministarka rudarstva i energetike:
Da završetkom recimo,  naših  određenih  interkonekcija  Srbija  dobije  mogućnost  dakle,  da  koristi
određene energente i od nekih drugih dobavljača. Razgovaraćemo o tome šta to znači dinamički za nas.
Koliko nam vremena treba da budemo mnogo energetski stabilniji zato što je energetska stabilnost
sigurno samim tim i politička stabilnost.
Reporter:
Ambasador Izraela u Beogradu Jahil Vilan je rekao, da će njegova zemlja preneti Srbiji sva iskustva koja
ima u obnovljivim izvorima energije.
Jahil Vilan, ambasador Izraela u Beogradu:
Izrael i Srbija, posebno u dve do tri godine, zaista snažno i intenzivno sarađuju. Mi smo potpisali, prošle
sedmice sporazum o obnovljivim izvorima energije između Izraela i Srbije. Sledeće sedmice ćemo održati
jedan seminar gde ćemo naše kompanije iz Izraela upoznati sa potencijalom i kapacitetima Srbije.
Reporter:
U Skupštini  Srbije,  inače,  u toku je konferencija pod nazivom „Srpsko-američki  odnosi,  strategija
energetske diverzifikacije“.
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Spiker
A da li trenutna pozicija apsolutne energetske zavisnosti od Rusije može biti promenjena? Na konferenciji
o  strategiji  energetske  diverzifikacije  američki  ambasador  Kristofer  Hil  poručio  je  da  će  posebno
razgovarati o tome šta Amerika može da uradi da pomogne Srbiji i da će dve zemlje ubuduće biti još
snažniji partneri. Ministarka energetike Zorana Mihajlović kaže da je za Srbiju kao centralnu državu
zapadnog Balkana važno da pošalje poruku da može da obezbedi svoju energetsku nezavisnost i da
ćemo od sledeće godine moći da dobijamo gas i od drugih dobavljača.
Kristofer Hil, ambasador Amerike u Srbiji
Energetska tranzicija Srbije je hitna, a ujedno i veoma kompleksna. Srbija mora da diverzifikuje izvore
energije i mora to da uradi hitno, što građani Srbije i vlada najbolje znaju. Ciljevi Amerike u Srbiji isti su
kao  i  oni  koje  ima Vlada  Srbije.  Trudimo se  da  pomognemo energetsku  bezbednost,  stabilnost  i
nezavisnost. Želimo da se suprotstavimo svakoj ideji da energija može biti iskorištena kao oružje.
Zorana Mihajlović, ministarka rudarstva i energetike
Mi ćemo od sledeće godine imati mogućnost da gas dobijamo i od drugih dobavljača, ali to nije dovoljno.
Da bi Srbija zaista bila energetski bezbedna, Srbija mora da gradi i ostale interkonektore. Plan Republike
Srbije jeste da u narednih nekoliko godina postoji jasna dinamika za tim da Srbija napravi interkonektore
i  sa Hrvatskom, i  sa Rumunijom, i  sa Bosnom i  Hercegovinom, i  sa Crnom Gorom, da Srbija  ima
interkonektor sa Severnom Makedonijom, zato što joj to kasnije omogućava da Grčka i takođe Severna
Makedonija prave svoj interkonektor. Grčka i Bugarska završavaju ove godine svoju povezanost i na
kraju se stvara jedna mreža koja omogućava tu vrstu energetske sigurnosti koja je toliko značajna.
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Spiker:
Američki  ambasador  Kristofer  Hil  na  konferenciji  srpsko-američki  odnosi  i  strategija  energetske
diversifikacije izjavio je da će se u narednom periodu videti velike promene u energetskoj situaciji u
svetu, a posebno u ovom regionu. Ministarka energetike Zorana Mihajlović istakla je da Srbija ne sme da
gubi vreme kada je reč o diversifikaciji snabdevanja i da je važno da završetkom interkonekcija naša
zemlja dobije mogućnost da koristi energente i drugih dobavljača da budemo energetski stabilniji a to
znači i političku stabilnost.
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Ambasador SAD u Srbiji, Kristofer Hil, izjavio je da bi se u narednom periodu mogle očekivati velike
promene u sektoru energetike, kako u svetu, tako i regionu zapadnog Balkana. Tokom konferencije
posvećene energetskoj diverzifikaciji, istakao je da je ona izuzetno vaažna, te da će Amerika učiniti sve
da pomogne Srbiji, a ministarka Zorana Mihajlović poručila je da je Srbiji važžno da obezbedi svoju
energetsku nezavisnost...
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